

Verslag bijeenkomst Platform Gehandicaptenbeleid Castricum (PGBC)

Datum: 1 december 2023
Tijdstip: 10.00 uur
Locatie: Gemeentehuis Castricum
Verslagnummer: 2023-11

Aanwezig:		afkorting
De heer Falgun Binnendijk (ged.)	wethouder gem Castricum	FB
De heer Roel Beems (ged,)	wethouder gem Castricum	RB
Mevrouw Trudy van der Weide	gemeente Castricum	TW
Mevrouw Penny Biere	gemeente Castricum	PB
De heer Edwin Steeman	voorzitter PGBC	ES
Mevrouw Atty van den Bovenkamp	lid PGBC	AB
Mevrouw Carolien van Eck	lid PGBC	CE
Mevrouw Lisa Lute	aspirant lid	LL
De heer Gerard Steeman	lid PGBC	GS
De heer Sije de Jong	secretaris PGBC	SJ

Afwezig:		
De heer Hans de Vries	gemeente Castricum	HV
Mevrouw Nicoline Schumacher	gemeente Castricum	NS
Mevrouw Martine de Wit	lid PGBC	MW
De heer Lex Bennink	lid PGBC	LB

1. Opening

- a. ES opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.
- b. LB en MW zijn afwezig.

2. Gesprek met wethouder Binnendijk (FB)

- a. Aanleiding voor het gesprek is de tussenrapportage van het PGBC van het onderzoek naar de toegankelijkheid van 'openbare' gebouwen in de gemeente.
- b. FB zegt over het algemeen positief verrast te zijn door de resultaten. ES merkt op dat vooral de slechte toegankelijkheid van sommige huisartspraktijken het PGBC zorgen baart. Huisartsenzorg is een basisvoorziening die voor iedereen toegankelijk moet zijn. FB antwoordt dat het in eerste instantie de eigen verantwoordelijkheid van de huisartsen is om te zorgen voor goed toegankelijke huisvesting en dat de gemeente een goede toegankelijkheid niet kan afdwingen. Er zijn echter ook praktijken die de medewerking van de gemeente vragen bij het realiseren van een goede huisvesting. Hierover moet FB in gesprek met zijn collega wethouders en er moet een opdracht voor het vinden van een goede locatie aan de organisatie worden gegeven.
- c. ES zegt dat de capaciteit van het PGBC om het onderzoek voort te zetten, voorlopig zeer beperkt is en vraagt of de gemeente veel waarde hecht aan een snelle afronding van het onderzoek. AB, die de afspraken heeft gemaakt voor de bezoeken, is deze vergadering voor het laatst aanwezig. Naar aanleiding hiervan zegt FB dat hij bij de opstelling van de Inclusie Agenda een belangrijke rol weggelegd ziet voor het PGBC. Besloten wordt dat het PGBC zich voorlopig hierop richt en het onderzoek toegankelijkheid later voortzet.

FB merkt nog op dat hij en wethouder Brouwer zijn aangewezen als trekkers, maar de Inclusie Agenda raakt alle portefeuilles.

- d. N.a.v. een vraag van GS antwoordt FB dat de opdracht voor een Inclusie Agenda alleen voor Castricum is. Vervolgens stelt PB zich voor.
- e. PB is vandaag begonnen als projectleider Inclusie Agenda. Zij zal dit samen doen met de afdeling BOR (Beheer Openbare Ruimte). Zij is ook projectleider Eén tegen eenzaamheid voor de gemeente Castricum. Het plan van aanpak zou in april klaar moeten zijn. Voor de uitvoering is voorlopig een jaar voorzien; PB heeft een contract voor één jaar, acht uur per week.
- f. Het PGBC wordt in de bestuursopdracht vaak genoemd. Het PGBC is hiervan echter niet op de hoogte. FB betreurt het dat de bestuursopdracht niet met het PGBC gedeeld is. PB stuurt deze z.s.m.
- g. N.a.v. een vraag van ES antwoordt FB dat de burgemeester over de horeca gaat. Over gehandicaptoiletten in horecagelegenheden is alleen geregeld dat alleen bij nieuwbouw van gelegenheden groter dan 150 m² waar alcohol wordt geschonken, zo'n toilet verplicht is. Voor bestaande gelegenheden is niets geregeld en kan de gemeente niets afdwingen. ES merkt op dat een restaurant een horecaverunning nodig heeft. Hij is van mening dat de gemeente hieraan voorwaarden zou moeten verbinden. FB zegt dat hierover overleg is geweest in het college. Hij verwacht dat de burgemeester hetzelfde antwoord zal geven. ES: we gaan het bespreken met PB en de burgemeester, om te kijken wat de mogelijkheden zijn.
- h. ES vraagt of FB op de hoogte is van het overleg met Stichting Welzijn en de ouderenbonden. FB heeft gehoord dat er iets georganiseerd zou worden. SJ meldt dat dit vooral gaat over ouderenzorg en het stimuleren van samenwerking tussen de diverse organisaties die hierbij betrokken zijn. Voor een voortzetting van zoiets als de Adviesraad Sociaal Domein denkt FB vooral aan een orgaan voor cliëntenparticipatie.
- i. ES bedankt FB voor zijn toelichting. FB Zegt nog dat hij graag goed contact houdt met het PGBC en dat het PGBC niet moet aarzelen om hem uit te nodigen.

3. Overleg met wethouder Beems (RB)

- a. Begonnen wordt met een kort voorstelrondje.
- b. RB: de aanleiding voor mijn aanwezigheid is het feit dat de gemeente bezig is met de voorbereiding van de bouw van een nieuw zwembad. Het zal gebruikt worden voor veel doeleinden, onder meer schoolzwemmen en training van de 300 leden van de reddingsbrigade. Ook heel belangrijk is dat bij het ontwerp voldoende rekening wordt gehouden met de eisen die voortkomen uit het gebruik door mensen met een beperking. Er zijn werkbezoeken geweest aan andere gemeenten, om te kijken hoe daar het gebruik door gehandicapten mogelijk is gemaakt. RB vraagt of het PGBC in de gelegenheid is om de komende maanden hierover mee te denken.
ES merkt op dat hij in dezen een dubbelrol heeft; hij is via de zwemvereniging voor mensen met een beperking al een aantal jaren betrokken bij het project. ES spreekt zijn waardering uit voor de aandacht die de gemeente heeft voor het gebruik door gehandicapten.
RB zegt dat ook de verdere ontwikkeling van het toerisme die de gemeente wil, de nodige eisen stelt aan het zwembad. ES zegt dat hij graag hieraan wil meewerken; het programma van eisen is al een paar keer vastgesteld.
RB: contactpersoon bij het projectbureau dat nu is ingeschakeld is Karlijn Kramer, bij de gemeente is dat Vivienne Sanders, gebiedsregisseur voor Castricum.
- c. Op 25 januari is de gemeenteraad bij elkaar om van diverse partijen hun wensen te vernemen, o.a. de toeristische sector, het Platform Sport en de Reddingsbrigade.

4. Vaststelling agenda, notulen, ingekomen stukken. en mededelingen

- a. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
- b. Het verslag van de vergadering van 3 november jl. wordt ongewijzigd vastgesteld.
- c. Mededelingen:
LB, MW en CE zijn afwezig wegens ziekte.

- d. Ingekomen zijn:
- Verslag bijeenkomst SSAC overleg 7 november jl.
 - Uitnodiging netwerkbijeenkomst SSAC op 28 november 14.00 uur gemeentehuis
 - Mail van NS met actualisering stand van zaken projecten
 - Mail van José Smits, fractievoorzitter PvdA gemeenteraad, met antwoord op vragen aan B en W over toegankelijkheid strand
 - Mail van NS: Vergunning voor strandpaviljoen Zoomers is verleend
 - Mail van Patrick Moninckx (BUCH) over advisering in kader Omgevingswet
 - Bericht van verhindering van HV en mededeling dat hij geen opmerkingen heeft.
 - Mail van NS met actualisering stand van zaken projecten
 - Mail van wethouder Brouwer: verhinderd voor deze vergadering
 - Mail van Penny Biere: zij is aangesteld als projectleider Inclusie Agenda en komt naar deze vergadering
 - Mail van Mirjam van der Horst (gemeente): ongenoegen over geen afspraak met wethouder(s) over toegankelijkheid horeca meenemen in gesprek met wethouders in deze vergadering
 - Bericht van TW: gaat niet mee met lunch

Naar aanleiding van deze ingekomen stukken:

- a. Het PGBC zoekt contact met de personen bij de gemeente die het participatieloket in het kader van de Omgevingswet bemensen.

5. Overleg afdeling Civiele Werken en Verkeer, HV

- a. *Spoorwegovergang Beverwijkerstraatweg:*
Het PGBC heeft een advies gemaakt
- c. *Zandzoom in Limmen:*
Geen nieuws.
- d. *Herinrichting Startingerweg Akersloot:*
Volgens HV gaan de werkzaamheden binnenkort van start.
- e. *Vervanging riolering Buurtweg Akersloot:*
Volgens de planning gaan de werkzaamheden dit jaar van start.
- f. *Herinrichting Rijksweg Limmen:*
HV merkt op dat het voor burgers lastig is te begrijpen waarom het zo lang moet duren. Men ziet niet dat er zo veel verschillende partijen bij betrokken zijn.
- g. *Nieuw zwembad:*
Geen nieuws.
- h. *Verbreiding fietspaden Soomerwegh:*
HV weet nog niet wanneer begonnen wordt met de werkzaamheden, waarschijnlijk in 2024.
HV gaat na of het aanbrengen van noppentegels o.i.d. bij de oversteek naar Geesterhage meegenomen kan worden bij dit project. **Actie: HV**
De vervanging van de grijze noppentegels bij de oversteekplaatsen in De Bloemen wordt ook bij dit project meegenomen. **Actie: HV**
- i. HV heeft de tekeningen van de Wayenburgh gemaild. Het PGBC reageert zonodig. **Actie: ES**

5. Overleg afd. VTH, Ruimtelijke Ontwikkeling, NS (niet aanwezig)

- a. NS heeft per e-mail de stand van zaken van de hieronder genoemde projecten geactualiseerd. Deze informatie is hieronder verwerkt.
- b. *Zeeweg 8 in Castricum* (het bouwen van een stalling en het wijzigen van het parkeerterrein):
Het is nog steeds niet duidelijk of het plan uitgevoerd wordt.
- c. *Maatlat 27 t/m 75 oneven in Limmen* (het bouwen van een bedrijfsverzamelgebouw en het aanleggen van een uitrit):
De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies. **Actie: ES**
- f. *Zeeweg 51 in Castricum* (het herpositioneren en verbouwen van strandpaviljoen Zoomers):
De vergunning is in september jl. verleend.

- g. *Keizerskroon 19 t/m 53 (oneven) in Akersloot (Startingerweg achter 31)* (het bouwen van 18 sociale huurappartementen):
De stukken zijn op 16 oktober '23 naar het PGBC gestuurd voor een advies. De vergunning is op 31 oktober '23 verleend. Een evt. advies zal nagestuurd worden naar de aanvrager.
- h. *De Noord 3 in Akersloot (het bouwen van een clubhuis)*:
De stukken zijn op 31 oktober '23 voor een advies naar het PGBC gestuurd.
- i. AB vraagt of tekeningen zijn ontvangen van de flexwoningen op het terrein van de niet gebruikte tennisbanen naast sporthal De Bloemen. Deze zijn niet binnengekomen.

6. Terugblik op de gesprekken met de wethouders Binnendijk en Beems

- a. De leden van het PGBC kijken in het algemeen met een goed gevoel terug op de gesprekken met de wethouders.

7. Naar aanleiding van vaststelling bestemmingsplan Kaptein Kaas door gemeenteraad

- a. ES zal de hoogteverschillen in het plan op detailniveau nog met Arthur Sanders doornemen.

Actie: ES

8. Overleg afdeling Samenleven, TW

- a. De leden van het PGBC zijn verheugd dat TW weer terug is.
- b. TW weet niet of het gaat lukken om het college nog in 2023 een besluit te laten nemen over de benoeming van LL tot lid van het PGBC.
- c. SJ mailt de presentielijsten en de declaraties van de onkosten z.s.m. naar TW.

9. Onderzoek toegankelijkheid openbare gebouwen

- a. Met wethouder Binnendijk is afgesproken dat dit voorlopig wordt stilgelegd.

10. VN-verdrag inzake de rechten van personen met een handicap

- a. Geen nieuws.

11. Verkeersoverleg

- a. Sinds de vorige vergadering is er geen verkeersoverleg geweest.

12. Toegankelijkheid Noordhollands Duinreservaat

- a. Geen nieuws.

13. Toegankelijkheid strand

- a. ES gaat kijken naar de tekening van de herinrichting die in deze presentatie is opgenomen.

Actie: ES

14. Actiepunten uit verslag vorige vergadering

- a. ES zal de twee checklists voor het PGBC op basis van de checklists van de Adviescommissie Wonen Heiloo nog maken. Misschien is dit niet meer nodig, als er een landelijke norm komt voor de toegankelijkheid van gebouwen. *Actie: ES*
- b. ES heeft een paar opmerkingen bij het concept verslag van MW van het bezoek dat zij en ES hebben gebracht aan een vakantiewoning in Castricum. Hij gaat deze met MW bespreken.

Actie: ES

15. Vaststellen vergaderrooster voor 2024 en volgende vergadering

- a. Het vergaderrooster voor 2024 wordt vastgesteld.
- b. De volgende vergadering is op 12 december a.s. om 10.00 uur in het gemeentehuis.

16. Rondvraag

- a. Naar aanleiding van het vertrek van AB en de ziekte van LB stelt GS voor te proberen versterking te krijgen via de Vrijwilligersvacaturebank. Besloten wordt dit te overwegen.

- b. LL merkt op dat de GPA's bij het gemeentehuis regelmatig vol staan. Besloten wordt het in de gaten te houden en het eventueel te bespreken met HV.
- c. Voorafgaand aan de lunch met het werkelijke afscheid, bedankt ES AB voor haar inzet voor het PGBC in de afgelopen jaren.

17. Sluiting

- a. ES sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar bijdrage.

18. Vaststelling verslag

Dit verslag is vastgesteld op: 12 januari 2024.

De voorzitter
Edwin Steeman

De secretaris
Sije de Jong